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De kern van Haps door de jaren heen… 

Foto: Bart Janssen 
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SCHAKEL NUMMER 16 

  

komt uit op  

VRIJDAG 30 AUGUSTUS 2024 
 

KOPIJ AANLEVEREN T/M  

VRIJDAG 23 AUGUSTUS 2024 
 

via ons e-mailadres:  

info@deschakelhaps.nl 
 

Nummer 17 komt uit op 13 september – kopij aanleveren t/m 6 september. 

 
Redactieadres: 

Willem Alexanderlaan 5, 5443 BX Haps  06-18446702 of  06-15461173. 
 

Aangeleverde kopij 

Geen bevestiging ontvangen? Neem dan telefonisch contact met ons op. 
 

Aanleveren kopij  

• Vraag bij inleveren van aangeleverde kopij of er kosten aan verbonden zijn.  

• Teksten aanleveren als WORD-document.  

• Bij voorkeur tekst aanleveren in lettertype Verdana grootte 10.  

• Foto’s tevens apart in de mail toevoegen. 
 

Informatie en/of adreswijzigingen: info@deschakelhaps.nl 

De Schakel niet ontvangen?  06-18446702 of 06-15461173 

Jaarabonnement op de Schakel kost slechts € 20,00.  
 

 

 

In het kader van de AVG (Europese wet Algemene Verordening Gegevensbescherming)  
dienen verenigingen, instellingen én personen die FOTO’S van personen mailen naar de  
redactie van De Schakel voor plaatsing in één van de nummers er ZELF voor te zorgen  
dat zij toestemming hebben van de betreffende perso(o)n(en). 

 

De redactie kan niet aansprakelijk worden gesteld voor fouten in publicaties en advertenties en daaruit 
mogelijk voortvloeiende aansprakelijkheid. 
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AANMELDEN - COMMUNIE EN VORMSEL 2025 
 

Informatieavond 

Ook dit (school)jaar kunnen de kinderen uit groep 4 en 

groep 8 zich aanmelden om de communie of het 

vormsel te doen. De kinderen die in Haps, Langenboom, 

Mill, St. Hubert en Wilbertoord op school zitten, hebben 

al een brief, een mail en/of een berichtje via Parro 

ontvangen. Er zijn natuurlijk ook kinderen die buiten 

deze dorpen naar school gaan en ook hen willen we de 

kans bieden om zich aan te melden. 
 

De informatieavond vindt plaats op 4 september om 

19.30 uur tot ongeveer 21.00 uur in de 

ontmoetingsruimte van de kerk in Mill. Omdat er 

iemand aan zal sluiten vanuit het bisdom, hebben we 

ervoor gekozen om een gezamenlijke informatieavond 

te houden; dus zowel de ouders (kinderen hoeven niet 

mee te komen) van kinderen uit groep 4 als ouders van 

kinderen uit groep 8, zijn deze avond van harte welkom. 

Vooraf aanmelden zou fijn zijn!                                                                                                                                                                          
 

Voor de communie kunt u zich aanmelden via: gijsbertsenmariska@gmail.com  

en voor het vormsel via: anny_engels@yahoo.com 

(Graag aanmelden voor zondag 25 augustus).                                                                                                                         
 

Ook ouders die nog twijfelen of waarvan het kind nog twijfelt, zijn van harte 

welkom. Aanmelden voor de communie of het vormsel kan ook via bovenstaand 

mailadres maar mag ook op de avond zelf. 
 

Mocht u verhinderd zijn op woensdag 4 september maar weet u nu al dat uw kind 

de communie of het vormsel wil doen, dan kunt u dat (ook) doorgeven via 

bovenstaand mailadres. 

We hopen op deze manier alle belangstellende ouders en kinderen te bereiken! 
 

Pastoor James, pastor Bas en de werkgroepen communie en vormsel 

 

 

  

mailto:gijsbertsenmariska@gmail.com
mailto:anny_engels@yahoo.com
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OPENLUCHT GEZINSVIERING MET PICKNICK 
 

Op zondag 18 augustus om 10.30 uur een open lucht 

gezinsviering met picknick in park De Wild.  

Zowel pastoor James als pastor Bas zullen voorgaan 

onder begeleiding van het gemengd koor met dirigent  

Geert Verhallen. Ook Esther Croezen zal haar 

medewerking verlenen. 
 

Ook belangstellenden zonder kinderen/ kleinkinderen 

zijn meer dan welkom, ook als u alleen de openluchtmis 

bij wilt wonen.  
 

Deze gratis activiteit vindt plaats in: 

• Het park aan de Wildsestraat (Bospark De Wild) in Haps.  

• De mis begint om 10.30 uur en duurt 45 minuten.  

• Aansluitend vindt er een picknick plaats met kinderactiviteiten.  
 

Er zijn stoelen aanwezig, maar u mag ook uw eigen stoel meebrengen met 

picknickkleed voor de kinderen. Neem iets lekkers mee om met elkaar te delen.  

Wij zorgen voor koffie, thee en limonade. Ook is er voor een worstenbroodje 

gezorgd. Voor de kinderen worden spelletjes gespeeld naar aanleiding van een 

Bijbels thema. 
 

Sluiting: 12.30 uur. 

Als het slecht weer is, vinden de activiteiten plaats in de kerk. 
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GELOOFSGEMEENSCHAP H. NICOLAAS    
  

Zaterdag 17 augustus geen Eucharistieviering 

  

Zondag 18 augustus 10.30 uur Openlucht gezinsviering  

in het park aan de Wildsestraat (Bospark De Wild) met zang. 

U bent allen van harte welkom. 

Misintenties: voor alle overleden parochianen. 
 

Zaterdag 24 augustus 19.00 uur Eucharistieviering in de kerk 

Misintenties: voor alle overleden parochianen. 
   

Secretariaat: Parochie de Goede Herder, tel. 0485-451282. 
 

Misintenties kunnen opgegeven worden bij Dinie van Raaij, 

Parallelstraat 2.03 Telefoon 312817. U kunt daar een envelop in de 

brievenbus stoppen. Ook kunt u een envelop stoppen in de brievenbus 

die aan de kerk hangt. 
 

De kosten bedragen € 12,50. Als u de misintentie vermeld wilt hebben 

in De Schakel, dan is het belangrijk dat u de intentie opgeeft ruim drie 

weken voor de gewenste datum. 
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OUD PAPIER GEMEENTE LAND VAN CUIJK  
 

De gemeente Land van Cuijk wil oud papier vanaf 2026 elke vier weken aan huis 

inzamelen. Dat zou betekenen dat inwoners hun oud papier vanaf dan niet 

meer naar gezamenlijke inzamelpunten hoeven te brengen.  

De gemeenteraad neemt hierover op 19 september een besluit. 
 

Nu wordt oud papier nog bij centrale locaties ingezameld, bijvoorbeeld bij 

een aantal verenigingen. Vóór 2022 werd in een aantal plaatsen het papier 

opgehaald door verenigingen. Daar ging een streep door omdat de 

ophaalbedrijven vanwege de veiligheid geen vrijwilligers meer op de 

wagens wilden. 
 

Enquête 

Uit een in oktober 2023 gehouden inwonerpeiling blijkt dat 63% van de inwoners die 

meededen, er de voorkeur aan geeft dat papier aan huis ingezameld wordt.  

Dit sluit aan op de wens van de gemeente om het scheiden van papier zo eenvoudig 

mogelijk te maken. 
 

Ook voor ouderen biedt de inzameling van oud papier aan huis een uitkomst, blijkt uit 

het onderzoek. Telkens oud papier naar een inzamelpunt moeten brengen, is voor hen 

niet altijd mogelijk. Hetzelfde geldt voor inwoners die bijvoorbeeld geen auto hebben.  
 

José Lichteveld uit Boxmeer startte in 2022 een 

petitie, waarbij ze aangaf dat het wegbrengen 

van oud papier niet bijdraagt aan zelfstandig 

wonen op latere leeftijd. “Ik zit zelf in een 

rolstoel. Zo lang ik het nog zelf kan doen, wil ik 

het ook zelf doen. Het oud papier aan de straat 

kunnen zetten, is dan wel een uitkomst.” 
 

Wethouder David Sölez: “Laat ik voorop stellen 

dat we altijd heel tevreden waren over de 

samenwerking en de inzet van de verenigingen die hierbij betrokken waren.  

We begrijpen heel goed dat het voor deze verenigingen niet fijn is als na al die jaren 

een inkomstenbron wegvalt. Maar het oud papier aan huis op laten halen door 

verenigingen is helaas niet meer mogelijk. En dat is wel voor iedereen eenvoudiger en 

we weten ook dat papier dan nog beter gescheiden wordt.” 
 

Besluit 

De gemeenteraad beslist in de vergadering van 19 september over het raadsvoorstel 

om vanaf januari 2026 te starten met het aan huis inzamelen van oud papier. 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

https://intranet.landvancuijk.nl/
https://intranet.landvancuijk.nl/
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MOOISTE STRAAT VAN GEMEENTE LAND VAN CUIJK 
 

Jaren geleden werd er binnen de oude gemeente Cuijk, na veel bloed zweet en tranen, 

beslist dat er een rondweg kwam en dat hierna de Kerkstraat een facelift zou krijgen. 

Dat het bloed zweet en vooral ook tranen gekost heeft, schrijf ik niet voor niets! 

Iedereen had er zijn mening over. Meningen lagen ook mijlenver uit elkaar. Ook in de 

politiek ging dit allemaal niet zonder slag of stoot.  
 

Gelukkig kwam de rondweg er en gelukkig krijgen we ook een hele mooie Kerkstraat. 

Een Kerkstraat waarover iedereen zijn zegje heeft kunnen doen en zijn wens kenbaar 

heeft kunnen maken. Alles werd gedaan om hier dan ook aan te voldoen. Ook de 

criticasters kwamen veelvuldig aan het woord. Ik kan me niet herinneren dat er ergens 

zoveel bijeenkomsten zijn geweest als over het “Project Kerkstraat”. Tot op het laatst  

was er, vooral via social media, paniek over de afwatering en was er paniek tijdens een 

Dorpsraadvergadering omdat de Kerkstraat 

enkele centimeters breder werd dan op eerdere 

tekeningen aangegeven.  Mensen, geloof me, de 

projectontwikkelaars weten heus wel wat ze doen 

dus die paniek was nergens voor nodig. En zie! 

Wat krijgen we een mooie straat! 
 

Als dadelijk het een en ander aangeplant is 

krijgen we, eerlijk waar, de mooiste straat van de 

gemeente Land van Cuijk. Ik hoor louter lovende 

woorden en nog mooier: ik hoor de criticasters 

niet meer! 
 

Vaak wordt er ook geklaagd over de 

communicatie. Ik moet toegeven dat dit er bij 

veel projecten ook aan schort. Maar niet bij 

“Project Kerkstraat”. De communicatie richting dorpsbewoners vond ik althans helemaal 

prima. Iedereen die wilde kon zich abonneren op de appgroep “Centrumplan Haps”.  

In deze appgroep werd je voor 95% goed op de hoogte gehouden van de vorderingen, 

de problemen en de wegafsluitingen. Dit was top!! Natuurlijk zijn er ook hier mensen 

die wat kritiek op de communicatie hebben maar mensen, kom op!  

Tel je zegeningen en geniet straks van een hele mooie straat.  
 

Complimenten aan iedereen die aan de vernieuwde Kerkstraat meegewerkt heeft, zowel 

in de politiek als in het project als in de uitvoering. Jullie hebben er een geweldige 

straat van gemaakt. Bedankt!!! 
 

Corné Tak, Team Lokaal  
 

  

Foto: Bart Janssen 
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EXPOSITIE GEDRAAIDE HOUTEN VOORWERPEN 
 

Expositie gedraaide houten voorwerpen van Willy Hurkens in Bibliotheek Haps. 

Willy Hurkens, 90 jaar, beter bekend als meester Hurkens en later meester Willy, 

was onderwijzer aan de voormalige Aloysiousschool (nu De Bongerd) van 1954 tot 

1991. 
 

Tijdens zijn studie voor onderwijzer was handenarbeid zijn favoriete vak.  

Daarin kwamen allerlei technieken aan de orde, zoals boetseren, papier en karton, 

houtbewerken, leer en kunstleer, vlechten met pitriet, enz.  

In zijn vrije tijd heeft het bezig zijn met hout veel aandacht, daar dit materiaal nog 

gemakkelijk te vinden is; veelal sloophout, resten timmerhout, openhaardhout, 

waarvan allerlei voorwerpen te maken zijn zoals u kunt zien in de vitrinekast: 

- Kaarsenstandaard, kastknoppen, eierdopjes, voorzittershamers in diverse 

maten, kaartenstandaard, houten lepels en vorken, houten priktol.  
 

Ook zijn er enkele voorwerpen te zien die Willy 

gezaagd heeft van been (soepbotje) o.a. een fraai 

olifantje en een bootje.  
 

Kolossale rode beuk ter hoogte van het kerkhof in de 

Kerkstraat, die bij de renovatie van de Kerkstraat in 

1978 het loodje legde. Foto: uit “Oud Haps op de foto 

deel 2”. 
 

Toen Willy in 1978 zijn draaibank 

kreeg, gebruikte hij een mooi 

stukje hout van deze 

beukenboom om zijn eerste 

voorzittershamer te maken. Deze 

hamer is maar klein, daar het 

stukje hout ook maar klein was).  

Willy werkt het liefste met 

beukenhout, want het  

vezelt niet. Merbau is ook heel 

geschikt. 

 

Het team van de St. Aloysiusschool rond 1965:  

Staande v.l.n.r.: Meester Hurkens, meester Stevens,  

meester Adriaans, Meester van Gullick - hoofd van de  

school. Zittend op de stoep: juffrouw Emmy Arts en  

juffrouw Tonnie Gerrits.  
 

De expositie is te zien in de maanden augustus en  

september tijdens de openingstijden van de bieb. 

 

Openingstijden zijn: 

Maandag, woensdag en vrijdag van  

14.30- 17.00 uur. 
 

Vanaf maandag 19 augustus op  

maandag van 14.30- 20.00 uur. 

Tel: 06 -57 28 55 87. 
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HET BELANG VAN REANIMATIE EN AED  
 

Bij een hartstilstand stopt het hart plotseling met kloppen, 

waardoor directe hulp noodzakelijk is. Reanimatie en het gebruik 

van een AED zijn cruciale stappen om levens te redden. 

Reanimatie zorgt ervoor dat bloed blijft circuleren, waardoor 

vitale organen zuurstof krijgen. Een AED kan het hartritme 

herstellen door een elektrische schok toe te dienen, wat de 

overlevingskans aanzienlijk verhoogt.  
 

Tweemaal per jaar organiseert de stichting HartVeiligHaps herhalingslessen voor de 

ruim 80 enthousiaste vrijwilligers die zich hebben aangesloten. Dankzij hun inzet en 

betrokkenheid is ons dorp een stuk hartveiliger geworden. Elk van deze vrijwilligers 

heeft de kennis en de moed om in noodsituaties in te grijpen en zo een leven te 

redden. 
 

Reanimatie en het gebruik van een AED zijn vaardigheden die iedereen kan leren. 

Het is een kleine investering van je tijd, maar de impact kan enorm zijn.  

Voor meer informatie zie: www.hartveilghaps.nl 
 

HartslagNu is een netwerk van burgerhulpverleners en AED’s dat snel hulp kan 

bieden bij een hartstilstand. Wanneer 112 wordt gebeld, stuurt HartslagNu direct 

vrijwilligers met reanimatievaardigheden en de dichtstbijzijnde AED naar de locatie 

van het slachtoffer. Hierdoor wordt de tijd tot hulp verkort, wat essentieel is voor 

de overlevingskans. 
 

Meer AED's voor Haps 

Momenteel zijn er twee openbare AED's in beheer van de stichting HartVeiligHaps.  

Ons doel is om dit aantal uit te breiden en de locaties strategisch te kiezen zodat 

binnen 6 minuten hulp geboden kan worden in het hele dorp. 
 

Rizette Janssen  
 

Locaties openbare AED’s: 

Kerkstraat 16 (voormalige) drukkerij Weemen  
Kalkhofseweg 41 bij Autobedrijf van Daal  
HartVeiligHaps doet mee aan de Rabobank 

ClubSupport actie.  

Steun ons      !  
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TAFELTENNISCLUBJE DE OUWE BÂTTEN 
 

Bij ons thuis, ongeveer 60 jaar geleden, hadden we 

een heel oude toonbank uit de winkel staan. Daar 

hadden we een tafeltennistafel van gemaakt. De 

toonbank was 1 meter breed. Dat was ongeveer de 

helft van een gewone tafeltennistafel en we hadden 

van 3 zakdoeken een tafeltennisnetje aan elkaar 

geknoopt. Deze zakdoeken hadden we over de tafel 

gespannen. Met een ijzerdraadconstructie hielden we 

de zakdoeken omhoog. Op deze tafel heb ik 

tafeltennissen geleerd. Toen speelden we nog met 

houten batjes zonder rubber. In het houten batje wat 

ik toen gebruikte, zat een behoorlijke noest. Als ik 

daar op de juiste manier het pingpongballetje mee 

raakte, dan was hij voor mijn tegenstander 

onhoudbaar, als het balletje tenminste op de tafel kwam. We wisten toen ook niet 

hoelang officieel een set duurde; wij hadden er een eigen telling van gemaakt.  

Als ik het me nog kan herinneren telde wij toen tot twintig punten. 
 

In die tijd hadden we ook een hondje die maar al te graag het pingpong balletje kapot 

beet. Maar op een gegeven moment hadden we dat ook onder 

controle. Het hondje hebben we afgegeven aan onze buurjongen, 

die er helemaal gek mee was.  
 

Enkele jaren later toen ik naar de middelbare school ging (Mulo) 

hadden ze daar twee tafeltennistafels in de aula staan.  

Degenen die tussen de middag over moesten blijven, mochten 

daar dan op spelen. Ik heb daar heel wat uren achter de 

tafeltennistafel doorgebracht. In die tijd was er ook een 

schoolcompetitie. In die competitie kon ik goed meekomen.  

Er werden voor onze doen mooie partijtjes gespeeld. Toen ik de Mulo erop had zitten, 

ging ik geregeld bij ons thuis tafeltennissen in de garage waar ondertussen een 

wedstrijdtafel stond. Het ging er fanatiek aan toe. De meest onmogelijke ballen werden 

daar geslagen en er werden ook hele mooie partijtjes gespeeld.  
 

Na een paar jaren, toen ik inmiddels getrouwd was, kochten we met Sinterklaas een 

goede tafeltenniswedstrijdtafel. We hadden een grote garage en genoeg ruimte om er te 

tafeltennissen. Ik ging toen op zoek naar een paar man, die bij ons wilden komen 

tafeltennissen. Hein, Ger, Henk en Wiel wilden het wel eens proberen. We speelden toen 

twee avonden in de week. Henk en Wiel hadden nog niet vaak getafeltennist, maar na 

een paar maanden oefenen konden ze het balletje al heel aardig op de tafel houden. 

Tegen Ger en Hein had ik thuis al vaak gespeeld. Het eerste jaar hadden we genoeg aan 

koffie en frisdrank. Op een gegeven moment vroeg iemand om een flesje bier.  

Het bier werd al snel het favoriete drankje. Ik had in de garage voor de raam een 

geldkistje neergezet, vroeg toen 50 cent voor een flesje bier. Die 50 cent voor een 

flesje bier was de kostprijs, want ik hoefde er niet aan te verdienen.  
 

Er werd toen ook nog veel gerookt. Onder het tafeltennissen werd er af en toe zoveel 
gerookt, dat je het balletje nauwelijks nog zag dat laatste is toch een essentieel 

onderdeel van het spel. Als we nu eens met oranje balletjes gaan spelen opperde 

iemand; een ander dacht aan een paar mistlampen boven de tafel te hangen.  

Op het idee om niet meer in de garage te roken was nog niemand gekomen.  
 

Toen kreeg iemand een helder ogenblik. Als we nou eens het raampje en de zijdeur 

open zetten, dan zal dat waarschijnlijk wel schelen. En zo gebeurde het.  
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Maar nu kwam het volgende probleem al om de hoek kijken. Hein speelde met zoveel 

effect en had zo’n slagkracht, dat hij steeds weer het balletje naar buiten smashte. En 

aangezien wij ons ook niet onbetuigd lieten, waren de balletjes onderhand meer buiten 

als binnen. Buiten hadden we al gauw iemand als ballenjongen staan. Dat deden we om 

de beurt.  
 

Het rookprobleem was nog steeds niet opgelost. Henk was degene waar het meeste 

rook uit kwam. Onder het tafeltennis rookte Henk ook nog zware Van Nelle shag. Zo zei 

Henk, als ik rook dan heb ik een vastere hand met spelen. Dus op een gegeven moment 

stond hij met een sigaret in de mond te tafeltennissen. Met een sigaret in de mond was 

het eigenlijk wel lastig spelen, iedere keer als hij smashte vloog zijn sigaret alle kanten 

op. Dus wat doet Henk, hij legt zijn sigaret op de hoek van de tafeltennistafel. Ik zeg 

tegen Henk als je jouw sigaret even in een asbak legt, dan komen er geen 

schroeiplekken op de tafel. Dus Henk pakt de asbak en zet die op de hoek van de 

tafeltennistafel. Henk was een heel lastige speler om tegen te spelen. Door het 

rookgordijn wat hij optrok zag je hem nauwelijks staan. Dat er nooit ongelukken 

gebeurd zijn bij ons in de garage mag een wonder heten.  
 

Ik stond een keer tegen Henk te spelen, komt er door de 

rook opeens het batje van Henk aan vliegen en kon ik zijn 

batje maar net ontwijken. Door die onverwachte beweging 

die ik moest maken, schoof ik onderuit en lag half onder de 

tafel. Ik kroop weer onder de tafel vandaan en had me 

behoorlijk gestoten. Nadat de grootste schrik voorbij was, 

zeg ik tegen Henk: “Je wilde me zeker intimideren!” “Ja” 

zegt Henk: “ik wilde je onder de tafel spelen en dat is mij 

heel aardig gelukt zo te zien.” En zegt Henk er achteraan: 

”en dit is ook een onderdeel van mijn tactiek”. Dit is mijn 

geheime wapen doelend op zijn batje. “Mijn batje is ook wel 

eens uit mijn hand gevlogen”, zeg ik tegen Henk. Ik had er zoveel effect aan gegeven, 

dat hij als een boemerang terug kwam. Hein heeft zichzelf in al die jaren een paar keer 

een blauw oog geslagen. Hij wilde het pingpongballetje zo’n zwiep geven dat hij 

doorschoot met zijn batje. Zo belandde het batje met volle kracht op zijn oog.  
 

In die tijd kwamen er ook opeens een paar chinezen bij ons tafeltennissen.   

Ze speelden met de penhoudergreep en dat vonden wij heel knap. Ik heb het ook 

weleens geprobeerd, maar dat lukte me niet. Opeens kwamen ze niet meer. We 

hoorden achteraf dat het illegale asielzoekers waren. Ze bleken ondergedoken te zijn.  

Op een gegeven ogenblik waren we met zes man, die wekelijks kwamen tafeltennissen.  

We hadden met zoveel personen niet zoveel speeltijd per man. Daarom werd het ook 

steeds later. Rond een uur of een ‘s nachts hielden we er pas mee op.  
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Na enkele jaren, toen we redelijk konden tafeltennissen, kwam het idee om in een 

competitie te gaan spelen. Zo meldden Harrie, Hein en Ger zich aan bij Hatac de 

plaatselijke tafeltennisclub. Een tafeltennisteam bestond uit drie spelers. Wij werden 

met z’n drieën Hatac 3. We begonnen uiteraard in de laagste klasse, een klasse bestond 

uit 6 teams en we hadden elk jaar een dubbele competitie. Het eerste team waar we 

tegen moesten spelen was een team uit Wijchen. De speler van hun die het eerst moest 

spelen, ging vast op de bank zitten vlakbij de speeltafel. Deze speler maakte zijn 

sporttas open en haalde daar twee flesjes spray twee batjes en verschillende doekjes 

uit. Toen begon hij uitvoerig de twee batjes te bekijken. Daarna sprayde hij zijn 

favoriete batje. Toen ging hij zijn batje met een doekje 

zorgvuldig droog wrijven. Het leek wel of hij ons wilde 

intimideren. Dit had ik nog nooit gezien, zelfs niet bij de profs 

die af en toe op de televisie kwamen. Ik zeg tegen Ger en Hein: 

wat moeten we nu met onze batjes van nog geen 10 gulden per 

stuk. Ik mocht als eerste spelen tegen de Sprayman. Nou dit 

viel niet tegen, ik won gemakkelijk van hem. Hij geeft me na de 

wedstrijd een hand en zegt tegen mij: ”ik had de verkeerde 

spray meegenomen anders had ik het nog wel eens willen zien”. 

Maar in werkelijkheid kon hij er niets van. Ik zeg stiekem tegen 

Hein en Ger, goed wisselend spelen dan win je er zo maar van. 

Maar dat hadden ze al gezien.  
 

We moesten wel snel wat beter materiaal kopen om goed mee te kunnen. We kregen 

een adres in Grave waar we nieuwe geprepareerde batjes konden kopen. Het was bij 

Pieter onze trainer die dat verzorgde. Hij had voor iedere speelstijl wel een passend 

rubber in voorraad. Ikzelf had een verdedigende stijl en dat werd dus verdedigend 

rubber. Het nieuwe batje koste me toen 120 gulden (50 euro). Hein en Ger kochten bij 

Pieter ook een nieuw batje aangepast aan hun speelstijl. De eerste competitie werden 

we ook mede dankzij onze nieuwe batjes ongeslagen kampioen. Na de wedstrijd waren 

we gewend, om met onze tegenstander een glaasje te drinken. Dat was meestal heel 

gezellig. We troffen ook wel eens een team dat niet tegen hun verlies kond. Die waren 

dan meestal meteen weg. In die vier jaar dat we competitie speelden hebben we één 

keer de vierde klasse gehaald. Na een tijdje werd het ‘s avonds veel te laat.  

We moesten ook steeds verder weg om te spelen. Huissen bij Arnhem was voor ons de 

verste plaats. Dat was drie kwartier rijden als we tenminste niet in een file kwamen.  

We konden dit niet meer combineren met ons werk. In de garage bij mij staan nog een 

paar bekers in een glazen kastje, die ons nog aan die mooie tijd herinneren.  

Dit was helaas het einde van ons team en het einde van mijn tafeltennis carrière.  
 

Snijer         
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EVALUATIE SUBSIDIEVORMEN KERNENDEMOCRATIE 
 

In 2023 heeft de gemeente Land van Cuijk drie nieuwe subsidies ingesteld als onderdeel 

van het uitvoeringsplan Kernendemocratie 2022-2026. Deze subsidies zijn bedoeld om 

de wijk- en dorpsraden te ondersteunen en de actieve 

betrokkenheid van inwoners bij hun kern te stimuleren. 

Uit een tussentijdse evaluatie blijkt dat de regelingen 

succesvol bijdragen aan het versterken van de 

kernendemocratie in onze gemeente. 
 

Met name de subsidievorm ‘KernenCV’s en 

Inwonersinitiatieven (2023)’ is uitgebreid onder de loep 

genomen omdat deze het meest vernieuwend en impactvol is. Deze subsidie richt zich 

op het actief betrekken van inwoners bij het inrichten van hun leefomgeving. Ieder jaar 

kunnen initiatiefnemers van 1 januari tot 31 oktober een aanvraag indienen. Voor 

iedere wijk of dorp (grondgebied) is jaarlijks 7.500 euro beschikbaar. 
 

Aanvragen toegekend 

In 2023 zijn er, sinds de start in april, in totaal 77 initiatieven toegekend. Voor 2024 

zijn de gegevens nog niet volledig beschikbaar, maar ook dit jaar is de interesse groot 

en zijn er inmiddels 28 aanvragen toegekend. Alle toegekende initiatieven staan op de 

website onslandvancuijk.nl. 

(https://ons.landvancuijk.nl/meegedacht/inwonersinitiatieven/default.aspx). Hier kun je 

ook nieuwe initiatieven indienen.  
 

Evaluatie 

Bij de tussentijdse evaluatie werden ook de wijk- en dorpsraden betrokken. Over het 

algemeen blijkt dat de subsidievorm prima voldoet en een stimulerende werking heeft 

op het betrekken van inwoners bij de inrichting van hun leefomgeving. Er zijn al veel 

mooie initiatieven dankzij deze subsidie mogelijk gemaakt. Denk bijvoorbeeld aan de 

Samentuin in Boxmeer, diverse vergroeningsacties in de kernen, huiskamerprojecten en 

verschillende activiteiten voor jeugd en jongeren. Burgemeester Marieke Moorman is 

dan ook enthousiast over de resultaten: “Inwoners weten zelf heel goed wat nodig is om 

hun leefomgeving en de onderlinge verbondenheid in hun wijk of dorp een stukje beter 

te maken. Met deze subsidievorm geven we de ruimte aan initiatieven die (groepen) 

inwoners met een stukje financiële steun, zelf op kunnen pakken. Dat daar mooie 

dingen uitkomen is het afgelopen jaar al gebleken.” 
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Uit de evaluatie blijkt ook dat de rol van de gemeentelijke  

gebiedsmakelaars en de betrokkenheid van wijk- en dorpsraden  

essentieel zijn voor het succes van de initiatieven. Zij zijn de  

aanjagers en adviseurs die zorgen dat de initiatiefnemers de weg  

naar de gemeente weten te vinden.  
 

Op enkele kleine aanpassingen na wordt de huidige subsidievorm  

voortgezet. De aanpassingen die worden gedaan hebben vooral  

betrekking op het vergemakkelijken van de aanvraag en het verduidelijken wanneer een 

aanvraag wel of niet in aanmerking komt. Moorman: “We hopen dat inwoners nog veel 

goede initiatieven bij ons aandragen zodat we met elkaar de leefbaarheid en onderlinge 

verbondenheid in de kernen nog beter maken.” 
 

De drie subsidievormen die zijn geëvalueerd zijn: 

1. Kernactiviteiten Wijk- en Dorpsraden Gemeente Land van Cuijk 2024: 

Deze subsidie ondersteunt de wijk- en dorpsraden financieel bij hun 

kernactiviteiten. 

2. Facilitering en Ondersteuning Wijk- en Dorpsraden Gemeente Land van 

Cuijk 2023: Deze regeling faciliteert de uitvoering van de focuspunten uit de 

KernenCV’s door de wijk- en dorpsraden. 

3. KernenCV’s en Inwonersinitiatieven Gemeente Land van Cuijk 2023: Dit 

is de meest innovatieve en impactvolle regeling, gericht op het versterken van 

de verbinding met de 33 kernen en het actief betrekken van inwoners bij de 

inrichting van hun leefomgeving. 

Het volledige evaluatierapport is te vinden op de volgende link: 2024-RIB-182 

Tussentijdse evaluatie 2024 uitvoering subsidieregelingen Kernendemocratie LvC - 

iBabs Publieksportaal (bestuurlijkeinformatie.nl) 

 

 

 
 

  

https://lvc.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/fdf0054c-db3a-4bca-b2ae-b7aad617c26c
https://lvc.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/fdf0054c-db3a-4bca-b2ae-b7aad617c26c
https://lvc.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/fdf0054c-db3a-4bca-b2ae-b7aad617c26c
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NAGENIETEN VAN DE HAPSE GILDEFEESTEN 
 

Inmiddels zijn we weer wat bijgekomen, zijn de 

meeste materialen weer op de juiste plek en denken 

we met veel trots en genoegen terug aan de Hapse 

Gildefeesten 2024.  
 

Wat hebben we ontzettend genoten!  

Het weer was veel beter dan verwacht, de opkomst 

was super en de sfeer was onbeschrijfelijk goed! 
 

We hebben ontzettend veel mensen te bedanken: 
 

• De buurtbewoners, die zo ontzettend met ons meegeleefd  

hebben, onze overlast hebben getolereerd en ons van  

raad, daad, water, stroom, internet, praatjes en nog  

veel meer hebben voorzien.  

• De Bongerd, voor de prachtige samenwerking die het  

mogelijk heeft gemaakt om de schoolkinderen echt actief  

mee te nemen in ons verhaal. 

• De schoolkinderen, die flink gewerkt hebben aan  

hun werkboekjes, hoeden, vlaggetjes, koningsschilden en  

de opdrachten op het evenemententerrein. 

• De papa’s, mama’s, opa’s, oma’s en al die anderen die  

dit mogelijk hebben gemaakt.   

• De Ouderraad voor de mooie Bongerd-dag in de feesttent. 

• Onze sponsoren, die het mogelijk gemaakt  

hebben om de Hapse Gildefeesten zo gaaf  

te maken en die ons vaak versteld hebben  

laten staan van hun betrokkenheid. 

• Onze vrijwilligers, echte superhelden!  

Tentbouwers, spammers,  

terreinbeheerders, voorbereiders,  

timmermannen, waterpompers,  

horecahelden, nachtbewakers, ritselaars,  

uitzetters, bonnenverkopers, opruimers,  

fotografen, sjouwers, chauffeurs,  

wapenbewakers, klussers, dronepiloten,  

ombouwers, tentafbrekers, prikkers, onze bestuursleden en onze omroeper en al die 

anderen! Ongelofelijk wat deze mensen voor elkaar hebben gekregen! 

• Ons Hapse Oranjelegioen, dat een geweldige vrijdagavond heeft gemaakt. 

• Coen Mooren, voor de mooie samenwerking om het terrein in orde te krijgen. 

• Al onze leveranciers, die het zeker niet makkelijk hebben gehad met de nattigheid op 

het terrein en al die auto’s die steeds weer in de weg stonden. 

• Onze horecapartners, ‘De Posthoorn’ en ‘De Stappert, die met ons dit avontuur zijn 

aangegaan en waar we zo ontzettend veel aan hebben gehad. En wat hebben we 

schik gehad samen! 

• Iedereen die is komen kijken naar onze zilvercollectie en onze oude films; het was 

prachtig om dat te mogen laten zien. 

• John en Beppie, van wie we niet alleen hun liefde, tijd en energie mochten lenen, 

maar ook hun hele huis, tuin en nachtrust hebben gebruikt. 

• Carnavalsvereniging ‘De Zelfkant’, van wie we zo veel mochten lenen. 

• Prins Tom d’n Twèdde, die in vol ornaat de vogels keurig heeft bevrijd. 

• De gemeente, voor de steun, de materialen en de mooie woorden. 

• De aanwonenden van de optochtroute, die de optocht nog mooier hebben gemaakt. 
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• Iedereen die samen met ons heeft genoten  

van PROOST! Zo ontzettend gaaf! 

• Al onze artiesten, die een geweldige sfeer  

hebben gemaakt. 

• Muziekvereniging Juliana, voor de muzikale  

ondersteuning, het voorop gaan in de  

optocht en voor de gezelligheid. 

• Pastor Bas, die niet alleen de heilige mis  

heeft verzorgd, maar ons ook op  

zondagmiddag van spirituele steun  

heeft voorzien. 

• Het koor, voor de mooie gezangen in de kerk. 

• De gildebroeders en gildezusters, van heinde en verre,  

die een prachtige gildendag mogelijk hebben gemaakt. 

• Alle ruiters en alle begeleiders, die het mogelijk hebben  

gemaakt dat er op zondag zo veel paarden aanwezig  

waren. Dat was uniek en prachtig! 

• Duo M&M, die de prijsuitreiking zo veel leuker heeft gemaakt. 

• Alle bezoekers, die in grote getalen naar Haps zijn  

gekomen en het tot een onvergetelijk feest hebben gemaakt. 

• De mensen van de Kring van Schuttersgilden Land van  

Cuijk, die best even hebben moeten wennen aan onze  

eigen Hapse keuzes. 

• Alle Hapsenaren, die voor ons de motivatie waren om dit  

te gaan doen en die ons zo ongelofelijk hebben gesteund,  

meegeleefd en nagenoten.  

• Iedereen die op wat voor manier dan ook  

met ons heeft meegeleefd, ons heeft  

gesteund, of vanwege iets anders onze  

dank verdient. 

• Alle partners en kinderen die hun man of  

papa zoveel hebben moeten missen  

tijdens al die voorbereidingen en die op  

duizend manieren ontzettend  

geholpen hebben. 
 

Wij zijn nog lang niet klaar met nagenieten en daarom verzamelen we graag foto’s en 

filmpjes van de Hapse Gildefeesten. Als je iets moois hebt en er geen moeite mee hebt 

als wij ze (via www.sintnicolaasgildehaps.nl en via de sociale media) delen, dan kun je 

deze mailen naar: 

info@sintnicolaasgildehaps.nl 
 

Een ander plannetje waar we mee bezig 

zijn, is het idee om ergens in de winter 

een filmavond te organiseren om samen 

met zo veel mogelijk mensen nog eens na 

te genieten van de oude gildefilms.  

En natuurlijk om meer te weten te komen 
over de films en alles wat daarin te zien 

is. 
 

Maar eerst komt de Gildendag in Oeffelt op 8 september. Als het weer een beetje mee 

zit, gaan we lekker op de fiets. We weten nog niet precies hoe laat we vertrekken, maar 

als je mee wilt fietsen naar Oeffelt, dan zouden we dat hartstikke leuk vinden.  

Houd facebook in de gaten voor nadere info! 

http://www.sintnicolaasgildehaps.nl/
mailto:info@sintnicolaasgildehaps.nl


                                                                                                                               18 DE SCHAKEL 15-2024 
 

10 JAAR ZORG EN COMPASSIE  
 

MET FIORE UITVAARTZORG & AFSCHEIDSHUIS 
 

Het is een bijzonder moment wanneer een bedrijf een decennium van toewijding en 

zorg viert. Voor Fiore Uitvaartzorg & Afscheidshuis in Sint Hubert is dit jubileum meer 

dan alleen een mijlpaal. Het markeert een periode van medeleven, steun en het 

verlichten van de lasten tijdens de meest verdrietige momenten van het leven.  
 

Een Decennium van Toewijding: Al tien jaar lang ondersteunt Fiore Uitvaartzorg 

nabestaanden met een betrokken team van medewerkers. Bij alle activiteiten zoals de 

laatste verzorging, de momenten van afscheid nemen, of het regelen van een uitvaart, 

staat de persoonlijke warme aandacht aan families centraal.  
 

Sinds vorig jaar maart geeft Henry Lamers (61 jaar) uit Katwijk leiding aan Fiore 

Uitvaartzorg. “Pieter Kessels heeft met veel inzet, zorg en aandacht Fiore gestart in 

2014 en vorig jaar heb ik het bedrijf van hem overgenomen. Ik ben al vele jaren actief 

in deze branche. Pieter heeft het afgelopen jaar nog af en toe bijgesprongen, contacten 

en zaken aan me overgedragen en me geadviseerd rond het organisatorische gedeelte. 

Maar sinds kort geniet Pieter van zijn wel verdiende vrije tijd.” 
 

Wat Fiore onderscheidt, is de zorgvuldige benadering van elke uitvaart.  

Ze begrijpt dat elk leven uniek is, ze streeft ernaar om elke dienst persoonlijk en 

respectvol vorm te geven. Door goed te luisteren naar de wensen van families, met oog 

voor detail, zorgt Fiore ervoor dat elke uitvaart een passend eerbetoon wordt. 

“Wij proberen alle wensen, al dan niet hardop uitgesproken te verwezenlijken in de tijd 

tussen overlijden en het daadwerkelijke afscheid. De mogelijkheden van ons eigen 

afscheidshuis en ruime mogelijkheden van persoonlijk afscheid nemen maken daarvan 

een belangrijk onderdeel uit.” 
 

Het afscheidshuis in Sint Hubert voelt als een warme deken in verdrietige tijden.  

Het is een sfeervol intiem huis waar een overleden dierbare de laatste zorg kan krijgen 

en waar een afscheid kan plaatsvinden. Er is zelfs een 24-uurs kamer beschikbaar, waar 

de nabestaanden onbeperkt bij hun dierbare kunnen verblijven. De mooie sfeervolle tuin 

biedt de mogelijkheid om een afscheid buiten te laten plaatsvinden.  

En dat deze mogelijkheden en persoonlijke betrokkenheid gewaardeerd wordt blijkt uit 

de vele positieve reacties die Fiore ontvangt. “We hebben een speciaal keurmerk en op 

basis van recensies scoren we met een 9,6 erg goed. Ik ben dan ook erg trots op 

hetgeen we met ons hele team kunnen betekenen voor mensen in verdrietige tijden.”   
 

Terwijl Fiore Uitvaartzorg terugkijkt op een succesvol decennium, kijkt Henry uiteraard 

ook vooruit naar de toekomst. “Ons team bestaande uit 12 medewerkers blijft zich 

inzetten voor het leveren van hoogwaardige en persoonlijke diensten en het 

ondersteunen van families.  
 

Met een stevige basis van ervaring staan we klaar om de komende jaren nog meer 

nabestaanden te steunen. Maar ook verlenen we facilitaire ondersteuning aan collega 

uitvaartondernemers. Op naar nog vele jaren van zorg, compassie en dienstbaarheid.” 
 

Fiore Uitvaartzorg & Afscheidshuis is gevestigd aan Kerkpad 17, 

  in het centrum van Sint Hubert.  
 

Voor meer informatie kunt u  

contact opnemen via:  

telefoonnummer 0485 47 00 00  

of  

de website bezoeken via: 

www.fioreuitvaartzorg.nl 
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SKDRU UPDATE 
 

De zomervakantie is bijna ten einde en sommigen voelen de after-vakantiedip al.  

Wij hebben het medicijn: ‘Samen kom d’r uut 2024’.  

Naast het vooruitzicht van een gezellige quiz- en spelavond, bieden de 

voorbereidende opdrachten afleiding van de dagelijkse sleur. 

Daarnaast kun je prijzengeld winnen voor een door jouw team gekozen 

goed doel. Dus: geen after-vakantiedip, maar pre-kwis vreugde!  
 

Deze verspreiden wij ook via onze socials: Samen kom d’r uut - Hops 

kwist op Facebook en Hops Kwist op Instagram. Hier vind je ook de laatste updates 

over de kwis.  
 

Heb jij je nog niet ingeschreven? Vorm dan snel een team en stuur een mail naar 

hopskwist@gmail.com. Vervolgens ontvang je de instructies hoe je jouw team kunt 

inschrijven. De inschrijving sluit op 10 oktober, dus wacht niet te lang.  
 

Een team moet uit minimaal 10 en maximaal 20 personen bestaan en het inschrijfgeld 

is €10,- per persoon. Het inschrijfgeld komt ten goede aan “Samen kom d’r uut”.  

Door mee te doen kun je namelijk prijzengeld winnen voor een door jouw team gekozen 

goed doel. Daarnaast wordt er zoals altijd ook een feestavond georganiseerd  

waar de uitslag bekendgemaakt wordt. 
 

Mocht je nog vragen hebben, dan kun je een berichtje naar  

bovenstaand mailadres sturen. 
 

En voor als je het nog niet in je agenda hebt staan: 

Zaterdag 23 november: Kwisavond 

Zaterdag 14 december: Feestavond 
 

Groetjes van de organisatie:  

Marian, Piet, Ivon, Sanne, Coby, Marion, Kim en Gertie.  

 
   

Je weet dat het een goede vakantie was 

als de tomtom je de weg naar huis moet uitleggen. 
 

Loesje 
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GEEF DE PEN DOOR AAN… 
 

Wie ben jij?  

Ik ben Jaylano Janssen, en ik woon op de Tulpenstraat in 

Haps. Mijn papa en mama zijn Jan-Willem en Shirley. Mijn 

broertje heet Djévany en onze hond heet Coco.  
 

Op welke school zit jij?  

Ik zit op de basisschool de  

Bongerd in Haps. Na de  

zomervakantie zit ik in groep 4.  
 

Wat zijn je hobby’s?  

Mijn hobby’s zijn voetballen bij  

de Hapse Boys, gamen en lekker  

buiten op mijn fiets  

rond fietsen en buiten spelen.  
 

Wat vind je het leukste in Haps?  

Het voetbalveld waar ik kan trainen en voetballen met 

mijn vriendjes.  
 

Wat wil je later worden?  

Ik wil later graag profvoetballer worden.  
 

Wat doe je het liefste op vakantie?  

Veel zwemmen, en lekker eten.  
 

Als je burgemeester van Haps was, wat zou je dan willen 

veranderen?  

Een crossbaan voor de fiets en een stadion neerzetten.  
 

Aan wie geef je de pen door, en waarom?  

Ik geef de pen door aan Vic barten omdat 

ik hem lief vind en hij een vriend van mij is.  
 

De pen kan doorgegeven worden aan alle kinderen in Haps t/m 16 jaar. 
 

Inleveren artikel ‘De pen’ naar: info@deschakelhaps.nl  

vóór vrijdag 23 augustus. 

 

 
 

 

 

 

  

mailto:info@deschakelhaps.nl
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MAAK KENNIS MET TENNIS  
 

Voor kinderen tot en met 17 jaar organiseert Tennisvereniging  

De Zoetsmeer weer een “Maak kennis met tennis” training. 
 

Maandag 26 augustus van 15.00 tot 16.00 uur mag je (op onze nieuwe 

banen!) gratis en geheel vrijblijvend onder begeleiding een balletje komen 

slaan. Wij zorgen voor de tennisrackets. 
 

Lijkt je dit leuk en wil je kijken of tennis iets voor jou is?  

Meld je dan aan door je naam en leeftijd te sturen naar:  

jeugdcommissie@tvdezoetsmeer.nl 

zodat we rekening kunnen houden met het aantal kinderen. Hopelijk tot dan!  
 

Groetjes, Jeugdcommissie TV De Zoetsmeer 

  

Maandag 19 augustus gaat de 

Zoetsmeerweg tussen Haps en 

Rijkevoort dicht. 
  

Tot en met vrijdag  

13 september zal  

er worden gewerkt  

aan de straat.  

Na de afsluiting  

moet de weg  

onder andere breder zijn, wat de  

verkeersveiligheid ten goede komt. 
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GESPOT 
 

MARIAMOLEN 

 
 

REDDINGSMISSIE GESLAAGD 
 

In een niet gebruikte tank 

op het terrein van 

rioolwaterzuivering Haps 

was een zwaan terecht 

gekomen. Een zwaan kan 

wel in de tank landen, 

maar het is onmogelijk 

voor een zwaan om er 

zelfstandig uit te vliegen.  
 

De vrijwillige brandweer 

Haps, haalde de zwaan uit de tank en lieten deze vrij in de 

sloot een stuk verderop. De zwaan waste zich daarna 

uitgebreid in het schone oppervlaktewater en ging toen weer zijn/haar eigen weg. 
 

ACHT OOIEVAARS 

 

Maar liefst acht ooievaars, gewoon in een weiland langs de Kalkhofseweg.  

Foto: Antoinet Aldenhoven 

Opnieuw zijn de  

wieken van de romp 

verwijderd?! 
 

In 2019 werden de 

wieken van de  

Mariamolen ook al 

volledig gerestaureerd. 

 

 

 

 

Vrijdag 23 augustus 

47e Jaarvergadering supportersvereniging 

‘De Berkte’ in café ‘De Molen’ 
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INTERESSANT EN UITDAGEND WERK IN EEN PI 
 

We leven in een tijd dat er op veel plaatsen een tekort aan 

personeel is. Onlangs lazen we in De Gelderlander een 

interview met Carla Wijnhoven, directeur van de 

gevangenis in Grave, een van de grootste penitentiaire 

inrichtingen in ons land met 451 cellen. 

Nou heeft men in de gevangenis niet direct een tekort aan 

bajesklanten, maar blijkbaar wel aan enthousiast personeel 

met als gevolg dat mensen die hun straf eigenlijk moeten 

uitzitten nog vrij rondlopen. 
 

Om een inkijkje te krijgen in het werk in de gevangenis 

gingen we op bezoek bij Danny Berends, die er werkzaam 

is als casemanager. 
 

Danny, zou je je eerst even kort willen voorstellen? 

Mijn naam is Danny Berends en ik woon samen met 

Annuska en onze twee dochters, Julia en Rosalie, op de 

Schans in Haps. 
 

Welke studies heb je gevolgd en hoe ziet je carrière er tot 

nu toe uit? 

Na het volgen van de HAVO en de MDS ben ik gaan werken 

bij Defensie. Ik ben 7 jaar werkzaam geweest als 

Stingerschutter bij de Koninklijke Luchtmacht. In die 

periode ben ik één keer uitgezonden geweest naar de grens Turkije/Irak tijdens de 2e 

Golfoorlog. Daarna was het tijd voor een nieuwe uitdaging en heb ik de overstap naar 

de Dienst Justitiële Inrichtingen (DJI) gemaakt. 
 

Een carrièreswitch is een mooie gelegenheid om in een penitentiaire inrichting te komen 

en hoe ziet je carrière er binnen de gevangenismuren uit? 

Ik ben begonnen als bewaarder/complexbeveiliger in de PI Vught. Een jaar later ben ik 

deze functie gaan uitoefenen in de PI Grave. Dit scheelde aanzienlijk in de reistijd 

vanuit Haps. Na een tijdje heb ik mijn HBO papiertje gehaald en kon ik intern door 

solliciteren op de functie casemanager. Deze functie vervul ik inmiddels zo’n 8 jaar. 
 

Vertel eens kort hoe je je werk beleeft en vertel eens waarom het best aantrekkelijk is  

om in een gevangenis te werken. 

Achter de hoge muren van de PI Grave is het eigenlijk een wereldje op zich. Het is een 

soort dorpje, maar dan afgesloten van de buitenwereld. Elke dag is anders en dat maakt 

het juist aantrekkelijk voor mij. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

DANNY BERENDS 
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De PI Grave is regelmatig op zoek naar mensen die functies willen vervullen als 

complexbeveiliger, inrichtingswerker, arbeidsbegeleider of toezichthouder. 

Als je interesse hebt, hoe en waar kun je dat kenbaar maken? 

Op werkenbijdji.nl staan de actuele vacatures. Hier staan de functieomschrijvingen en je 

kunt direct solliciteren. 
 

Kun je ook stagelopen in een gevangenis? 

Er zijn mogelijkheden om stage te lopen. 
 

Krijg je intern een opleiding en worden kandidaten vooraf gescreend en wat houdt dat 

in? 

Wanneer je solliciteert doorloop je een sollicitatieprocedure. Deze bestaat uit een 

capaciteitentest, een gesprek met een psycholoog, een sporttest, een selectiegesprek 

en een medische keuring. Ook moet je een verklaring omtrent het gedrag (VOG) 

aanvragen en overleggen. Heb je de procedure succesvol doorlopen en ga je starten bij 

DJI, dan krijg je inderdaad een interne functiegerichte opleiding. 
 

Vertel eens het nodige over contact met gedetineerden. 

In mijn functie als casemanager ga ik dagelijks met gedetineerden in gesprek.  

Er worden dan vragen gesteld over de leefgebieden van de gedetineerden. Dit zijn 

inkomen, schulden, huisvesting, zorg, ID-bewijs en netwerk.  

Wanneer een gedetineerde deze leefgebieden op orde heeft, is de kans op recidive het 

kleinst. Het eerste gesprek met een gedetineerde is altijd weer even afwachten wat 

voor vlees je in de kuip hebt. De een laat erg weinig los, terwijl de ander ronduit blijft 

vertellen. Het is boeiend om de persoon te leren kennen, die achter een misdrijf schuil 

gaat en om inzicht te krijgen in wat het maakt dat iemand zo’n strafbaar feit pleegt. 
 

Veel mensen denken dat 

gevangenen in Nederland 

het erg luxe hebben. Is dat 

ook zo? 

In vergelijking met sommige 

andere landen misschien 

wel, maar het is zeker geen 

hotel.  

In de PI Grave hebben we 

eenpersoons en 

tweepersoons cellen.  

De eenpersoons cel is 10m2 

groot; er staat een bed, een 

bureau, een kledingkast en 

een (ijzeren) wc. De tweepersoons cellen hebben een stapelbed. Dat kun je niet echt 

hotelkamers noemen! Ook zijn er cel luikjes, waar ten alle tijden de cel ingekeken kan 

worden. De privacy is dan ook minimaal. 
 

Hoe lang is een gedetineerde gemiddeld in de PI Grave? 

Dat is erg verschillend en varieert van enkele dagen tot een paar jaar.  

In de PI Grave hebben we afdelingen Huis van Bewaring en afdelingen arrestanten.  

Gedetineerden in het Huis van Bewaring zitten in voorarrest en wachten op de uitspraak 

van de rechter. Bij sommige grotere zaken kan het erg lang duren voordat er een 

uitspraak is. In andere zaken kan dat weer sneller gaan. Na de uitspraak worden 

gedetineerden doorgeplaatst naar een PI met gevangenisregiem. Arrestanten worden in 

de PI Grave geplaatst en zijn al veroordeeld tot een gevangenisstraf. Indien deze straf 

langer is dan 8 weken, dan worden ook zij doorgeplaatst naar een PI met 

gevangenisregiem. Al deze doorplaatsingen vallen onder het takenpakket van de 

casemanager. Dit behoort dus ook tot mijn dagelijkse werkzaamheden. 

Bron: Google - PI Grave voorkant gebouw. 
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Hoe worden gedetineerden begeleid op weg naar een terugkeer in de samenleving? 

Er wordt ingezet op de re-integratie van de gedetineerden. Ze worden gefaciliteerd in 

het regelen van zaken die betrekking hebben op de leefgebieden, waarbij gestuurd 

wordt op zelfredzaamheid. Ze krijgen de kans om zaken te regelen in het re-integratie 

centrum, binnen de PI, maar moeten dat wel zelf 

doen. Dat moeten ze buiten immers ook. 
 

Worden personeelsleden ook wel eens bedreigd? 

Dat komt weleens voor ja. Hiervoor zijn 

veiligheidsprotocollen opgesteld. Ieder personeelslid is 

uitgerust met een pieper met alarmknop. Wanneer er 

een incident plaatsvindt kun je op deze knop drukken 

en komen van alle kanten collega’s te hulp. Het is 

mooi werk in de PI, maar je moet zeker wel je 

mannetje (of vrouwtje) staan. Regelmatig komen er 

incidenten voor. Wanneer een incident gezamenlijk 

goed wordt afgehandeld, geeft dat voldoening. 
 

Ondanks al die gedetineerden vragen we ons af of er 

ook nog wel gelachen kan worden……………………. 

Er wordt zeker veel gelachen. De sfeer bij de collega’s 

onderling is zeer gemoedelijk. Dat is erg belangrijk, 

wanneer je met deze doelgroep werkt. Je moet van je 

collega’s op aan kunnen.  
 

Hoe streng is het regime in de PI Grave? 

Het dagprogramma loopt van 07.30 tot 17.00 uur. Buiten deze tijden zitten 

gedetineerden op cel. Tijdens het dagprogramma wordt er gewerkt in de werkzaal, 

waarbij het meestal gaat om simpel inpakwerk. Elke dag kan er een uur worden 

gelucht.  

Twee keer per week is er een sportmoment en één keer per week kan een gedetineerde 

een uur bezoek ontvangen. Verder bestaat het programma uit recreatie, bibliotheek, 

geestelijke/medische en persoonlijke verzorging. 
 

Wat is het meest waardevolle aan jouw werk? 

Om bij te dragen aan een veiligere samenleving. Wanneer je de wetten overtreedt, 

verdien je straf. Mede aan ons de taak om ervoor te zorgen dat mensen niet in 

herhaling vallen. Al is dat laatste voor een bepaalde groep onbegonnen werk. 

  

Bron: Google - PI Grave ring. 
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Zie je ‘oude bekenden’ ook nog weleens terug? 

We hebben zeker een aantal vaste klanten, waarvan je weet wanneer ze naar buiten 

gaan, ze over een tijdje wel weer 

terugkomen. Onze stamgasten! 
 

Kun je enkele leuke anekdotes 

vertellen over je werk? 

Het afhandelen van aanvragen voor 

incidenteel verlof behoort ook tot mijn 

werk. Dit kan worden aangevraagd 

voor bijvoorbeeld het bijwonen van een 

uitvaartdienst van een overleden 

familielid of aanwezig zijn bij de 

bevalling van je vrouw of vriendin. 

Laatst had ik het verlof afgehandeld 

voor een gedetineerde, die daardoor de bevalling van zijn vrouw bij kon wonen en 

daarna weer terugkeerde in de PI. Een paar dagen later lag er een geboortekaartje voor 

casemanager Danny op mijn bureau, met een persoonlijk bedankje erop gedrukt. Dat 

zijn wel mooie dingen. Zo zei ik pas nog tegen een gedetineerde die zijn levensverhaal 

uitgebreid tegen mij aan het vertellen was: “Daar zou je een boek over moeten 

schrijven”. Bleek later dat hij een analfabeet was. Ook heb ik regelmatig een praatje 

over voetbal. Dat is helemaal mooi tijdens een WK of EK, met al die verschillende 

nationaliteiten onder de gedetineerden. Of er wordt gevraagd waar je op vakantie gaat 

en dan van een gedetineerde terugkrijgt: “Ik heb een reis geboekt naar Grave dit jaar!” 
 

Danny, bedankt voor het interview. Hopelijk geniet je nog lang van je werk. 

Je werk heeft in ieder geval één groot voordeel: Als je goed oppast, dan word je niet 

snel werkeloos! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

  

Bron: Google - PI Grave aanzicht vanaf rijksweg. 
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MOOREN’S FARM 

 

Begin juli als uitstapje een bezoek 

gebracht aan melkveebedrijf Mooren’s 

Farm & Boerkes & co, de combi 

boerderij en agrarische kinderopvang.  

Bij aankomst werden we hartelijk ontvangen door 

Annemarie en Bregje Mooren. Tijdens de rondleiding op 

het melkveebedrijf keken de deelnemers hun ogen uit. 

Met de hand koeien melken is niet meer van deze tijd, 

tegenwoordig mogen robots het werk doen.  

Annemarie Mooren was onze “gids” en legde alles haarfijn uit!  
 

Als afsluiting buiten bij de kinderopvang met z’n allen genoten van een heerlijk stuk 

gebak met koffie en thee! Als welkome afleiding hebben we de kindjes van de 

kinderopvang ook nog mogen begroeten. Fam. Mooren, super bedankt! 
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ACCORDEONMUZIEK EN FRUITCOCKTAIL 
 

Met deze zomerse temperaturen is het heerlijk om 

buiten te zitten en te genieten van gezellige 

accordeonmuziek o.l.v. Jan Arts met in de pauze een 

zelfgemaakte fruitcocktail. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Heeft u vragen of wilt u zich aanmelden als deelnemer/vrijwilliger,  

schroom niet om te bellen en vraag naar:  

Ankie Jacops 06–306 404 45. 
 

De sociaalwerkers Ankie en Gertie zijn bereikbaar op  

maandag, dinsdag, woensdag en vrijdag van 9.00 tot 16.30 uur.   

Een e-mail kan ook.  

Stuur deze dan naar: ankiejacops@sociom.nl  
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STEUN ‘DE ZONNEBLOEM’ 
 

Ieder jaar investeert de Rabobank een deel van de 

winst in verenigingen en clubs door middel van de 

actie Rabo Club Support. Ook dit jaar willen wij als 

De Zonnebloem Haps graag aandacht vragen voor 

onze vereniging, die ten doel heeft het leven van 

mensen met een beperking wat extra aandacht te 

geven en het leven wat leuker te maken.  
 

Dit doen we als afdeling Haps door ieder jaar de 

Koningsbrunch te organiseren. Ook maken we 

uitstapjes naar b.v. een museum en organiseren 

we een muziek- of theatermiddag.  
 

Daarnaast brengen onze vrijwilligers een bezoekje aan gasten die hier behoefte aan 

hebben of verrassen zij hen met een attentie met Pasen en Kerst.   

 
 

Ook aan de 

Nationale 

Ziekendag  

op 8 september 

besteden we 

aandacht.  
 

Kortom een 

actieve vereniging 

met vrijwilligers 

die klaarstaan om 

anderen een 

mooie dag te 

bezorgen.  
 

Foto: Vrijwilligers ‘De Zonnebloem’. 
 

Maar natuurlijk kosten al deze activiteiten veel geld en zijn ook wij mede afhankelijk 

van donaties en/of sponsoring.  

Daarom vragen we jullie: STEM OP DE ZONNEBLOEM HAPS! 
 

U kunt uw stem uitbrengen van 2 t/m 24 september op de site van Rabobank Club 

Support.  

We danken u alvast voor uw stem.  
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HAPSE ACTIVITEITENKALENDER 

 

 

 

 

AFVALINZAMELING EN OUD PAPIER 

  

AUGUSTUS    

Zondag 18 Openlucht gezinsviering Park ‘de Wild’ 

Woensdag 21 Fietstocht KBO 

Maandag 26 Maak kennis met tennis TV de Zoetsmeer 

Dinsdag  27 Modeshow KBO 

Zaterdag 31 Hapse Kermis  

SEPTEMBER    

Zo, Ma, Di. 1,2,3 Hapse Kermis  

Woensdag 4 Info: Communie en Vormsel Parochiekerk Mill 

Donderdag 5 Kienen KBO 

Vrijdag 6,13,20 Knutsel, Yolo, Nexxt Caboose 

Zaterdag 14 Oudijzeraktie MV Juliana 

Zondag  29 Robert Jan Stips Huistheater De Steenakker 

Maandag  19 aug Gft-container en Restafval 

Maandag 26 aug Gft-container en PBD 

Maandag   2 sept Gft-container 

Maandag   9 sept Gft-container en PBD 
   

   

Woensdag 28 aug Buurtvereniging “Beatrixlaan” en “De Groes” 

 11 sept Papiercontainer staat op de Loswal van 16.00-19.00 uur. 

Zaterdag 31 aug Buurtvereniging “Rondom de Kiekuut” 
 28 sept Op de laatste zaterdag van de maand staat van 10.00-12.00 uur 

de papiercontainer op het parkeerterrein bij de Hapse Boys. 

Vrijdag   6 sept Buurtvereniging “De Veldkijkers” en “Klavertje Drie” 

   4 okt Op de eerste vrijdag van de maand wordt oud papier opgehaald. 

Zaterdag   7 sept Buurtvereniging “De Schutters” 

   5 okt Eerste zaterdag van de maand staat van 10.00-12.00 uur 

de papiercontainer op het parkeerterrein bij de Hapse Boys. 

Woensdag 4 sept Buurtvereniging “De Kampakker” 
 

  2 okt Papiercontainer staat woensdag op de hoek bij 

de Aalsvoorten/Bogaersstraat van 18.30-20.00 uur. 
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KERN HAPS - 30 KM GEBIED – EN RECHTS VOORRANG 
 

Nu de weg opengesteld is, attenderen we u op de nieuwe 

bebording: de Kerkstraat en een gedeelte van  

de Beerseweg is 30 km gebied geworden.  
 

De belangrijkste wijziging is, is dat rechts  

voorrang heeft, voorheen was de Kerkstraat  

een voorrangsweg.  
 

De hoofdregel: RECHTS heeft voorrang. 

 

 

 
 

VERKEERSVEILIGHEID IN DE SCHOOLZONE 
 

Maandag 19 augustus start het nieuwe schooljaar van basisschool de Bongerd. 
 

Nu de Kerkstraat een 30 km weg is en de schoolzône 

overduidelijk gemarkeerd is, zijn er geen brigadiers meer 

aanwezig bij de school.  
 

Alle ouders, grootouders, oppasmoeders en anderen, zullen hun 

eigen kind(eren) moeten begeleiden bij het wegbrengen of 

ophalen van en naar de school.  
 

De schoolzône wordt gekenmerkt door een opvallende, herkenbare weginrichting 

die direct duidelijk maakt dat er dichtbij een school staat. Houdt u aan de 

verkeersregels van de schoolzône om ervoor te zorgen dat kinderen veilig naar 

school en huis gaan. Wij hopen op een veilige situatie. 

 


